

التاريخ: 2022-06 -13

الرقم: DAT-260-1306

Date: 13-06-2022

Ref #: DAT-260-1306

Attn: Mr. Hamed Ahmed Ali

Chief Executive Officer - Dubai Financial Market

Dubai - United Arab Emirates

عناية: السيد حامد أحمد على المحترم الرئيس التنفيذي - سوق دبي المال دى – دولة الإمارات العربية المتحدة

Disclosure in respect of the Merger with National Takaful Company (Watania) PJSC ("Watania")

إفصاح بخصوص الإندماج مع شركة الوطنية للتكافل (وطنية) ش.م.ع ("وطنية")

تحبة طبية وبعد،، Dear Sirs,

Dar Al Takaful PJSC (the "Company") would like to inform its shareholders that Watania policyholders' period for objection to the Merger and the subsequent transfer of the Takaful policies from Watania to the Company's subsidiaries Noor Takaful General PJSC and Noor Takaful Family PJSC expired on 10th June 2022. Accordingly, all the legal steps and the conditions to complete the merger have been fulfilled.

تود شــركـة دار التكـافـل ش.م.ع ("**الشــركـة**") أن تفصــح لمســاهميها أن مهلة اعتراض حملة وثائق شــركة وطنية وما يســتتبعه من انتقال وثائق التكافل من وطنية إلى الشــركتين التابعتين للشركة وهما نور للتكافل العام ش.م.ع ونور للتكافل العائلي ش.م.ع قد انتهت في 10 يونيو 2022. بناء عليه، تكون كافة المتطلبات القانونية والشــروط اللازمة لإتمام الاندماج قد تم استىفائها.

والشركة بصدد اكمال الإجراءات القانونية اللازمة مع هيئة The Company is in the process of completing the legal procedures with the Securities and Commodities Authority to obtain the Merger Certificate.

الأوراق المالية والسلع للحصول على شهادة الإندماج.

It is expected to complete the merger procedures and the issuance of the Merger Certificate and the Company's capital increase on Friday 17 June 2022 (After trading hours). In case a change occurs to such expected date, the Company will make an appropriate disclosure to its shareholders.

ومن المتوقع انهاء إجراءات الاندماج وإصدار شهادة الاندماج وزيادة رأس مال الشركة يوم الجمعة الموافق 17 يونيو 2022 (بعد انتهاء جلسة التداول). وفي حال حدوث أي تغيير في هذا التاريخ المتوقع، سوف تفصح الشركة للمساهمين عن ذلك.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،

Nawal Ma'ally **Board Secretary**



نوال معالى أمين سر مجلس الادارة